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Αν σε ένα πράγμα συμφώνησαν οι παρατάξεις της αντιπολίτευσης στη χθεσινή διαδικασία
του απολογισμού, ήταν ότι δεν υπήρχε κανείς απολύτως λόγος να γίνει στην αίθουσα
γνωστού ξενοδοχείου

      

της πόλης. Άβολα δήλωσε πως αισθάνεται στα παχιά χαλιά και όχι «στο σπίτι μας» ο
δημοτικός σύμβουλος της «Ανεξάρτητης Δημοτικής Πρωτοπορίας» Νίκος Τσόλης, την
επιλογή του ξενοδοχείου επικαλέστηκε ο Τάκης Τασιούλας της «Λαϊκής Συσπείρωσης» για
να μην παραστεί,  ενώ διαφωνία εξέφρασε και ο επικεφαλής της Δημοτικής Ριζοσπαστικής
Αριστερής Συσπείρωσης Στέφανος Σκοπούλης που είχε προτείνει η συνεδρίαση να
πραγματοποιηθεί στην αίθουσα του δημοτικού συμβουλίου ή σε περίπτωση μαζικής λαϊκής
συμμετοχής στην αίθουσα του Πνευματικού Κέντρου του δήμου. Μαζική λαϊκή συμμετοχή σε
καμία περίπτωση δεν υπήρξε και κατά συνέπεια η επιλογή του ξενοδοχείου μάλλον
θεωρήθηκε ατυχής. Ίσα ίσα που έδωσε αφορμή για ψιθύρους πως η επιλογή έγινε για να
επιτευχθεί μια καλύτερη τιμή για την ολομέλεια της παράταξης «Ενότητα Πολιτών – Νέα
Γιάννενα – Κοινωνία Πολιτών» τρεις μέρες νωρίτερα. Τουλάχιστον, ας μεριμνούσαν για μια
γιγαντοοθόνη για τον ποδοσφαιρικό αγώνα του Ολυμπιακού με την Άρσεναλ, ώστε να μην
είναι όλοι με το ένα μάτι στο ρολόι.
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